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Občasník 
obce Bukovec 

vydává Obecní úřad Bukovec 
pro informaci občanů 

                                         červenec 2011 
                   Hasičský speciál 
   
 
Milí spoluobčané, 
   původně jsem se těšila, že budu úvodník ladit do letních tónů a začnu 
opět podobně, jako v předchozím zpravodaji a dokonce třeba zvesela. 
Příroda nám však opět po roce připomenula, kdo komu vládne a kdo je tady 
pánem. A tak se nejen mně potvrdilo, že příliš mnoho optimismu vás 
jednoduše srazí na zem a že dobro se zlým oplácí. Mám za to, že začátek 
měsíce června byl určitou zkouškou pro většinu z nás. 
   4. červen 2011 se zapíše do kroniky naší obce jako den, kdy se, jak říkají 
někteří místní, „nebe otevřelo“. To, co se v sobotu namísto radovánek 
v obci dělo, není potřeba barvitě líčit. Jen cesty se naráz změnily v dravé 
potoky, louky, zahrady a mnohá pole v obrovské kaluže, základy nových 
rodinných domků v bazény. Voda si našla cestu do obydlí, sklepů a garáží. 
V jezero s domky se proměnila část obce od Turka až za „křížovou“. Silný 
proud vody zasáhl budovu Technických služeb včetně Skibaru. Kdo chtěl a 
mohl, pomáhal, zachraňoval. Povodňová komise byla svolána ještě 
v sobotu večer krátce po osmé a pak znova ráno v devět. Byly zmapovány 
povodňové škody na majetku občanů, obecním majetku, místních 
komunikacích, ve dvorech. Komise rozhodla uvážlivě a efektivně! Byl 
zajištěn písek, pytle, bagr, auta s kamenivem, kontejnery,… 
   Ráda bych napsala: “Máme to za sebou! Mise splněna!“ Nicméně 
skutečnost je jiná! Opravy nejhorších úseků jsou vyčísleny na částku 
1.867.635 Kč a prostředky v rozpočtu jsou omezené! Zastupitelstvo obce 
proto schválilo na svém jednání dne 17.6. rozpočtovou úpravu s tím, že je 
nutné hledat další zdroje financování. Opravy budou v letošním roce  
směřovány do nejkritičtějších míst. Nejvíce byla poškozena komunikace od 
rodinného domu manželů Čmielových vedoucí kolem domu manželů 
Byrtusových směrem k hlavní silnici. Částečně byla zničena cesta 
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k rodinnému domu manželů Kantorových, tankodrom vede kolem 
rozestavěného domku manželů Skupieńových, u budovy Technických 
služeb došlo ke stržení krajnice krajské silnice. Vrásky na čele nám 
přidělala a ještě přidělá zatím provizorně řešená strouha vedoucí od 
bývalého JZD směrem k Olši. A i když se mnou někteří nebudou souhlasit, 
opakuji, že škody nezpůsobil ani tak příkop, ale obrovské množství přímo 
z nebe spadlé vody! Proto se znova obracím na vás všechny, vážení 
spoluobčané, abyste preventivně udržovali a znova obnovili příkopy i jejich 
přítoky. Zatrubňování příkopů a jejich zmenšování různými úpravami 
vyrůstají kolem domů malé ráje, krásné zahrádky, nicméně nezapomínejme 
na propojení krásy s praktičností a snižujme rizika při větších deštích!    
   Abych přeci jen psala trochu optimističtěji… Bukovec zasáhla povodeň, 
ale nemáme zdevastované domy, zbořené stodoly, máme kde spát. Poznali 
jsme jeden druhého víc. Soused souseda, přítele i nepřejícího, …ověřilo se 
tolik známé „štěstí přátele získává, neštěstí prověřuje!“ Chtěla bych proto 
poděkovat všem obětavým občanům nejen naší obce, ale i Písku, všem 
členům povodňové komise, hasičům, kterým je z velké části věnováno toto 
vydání, jelikož slaví 90. výročí svého založení, také kolegům 
z Technických služeb, kolegyním z úřadu, svému zástupci Danielu 
Hořavovi za to, že jsme to zvládli! Mé poděkování míří také do Jablunkova 
ke starostovi města, p. Petru Sagitariovi, který sehnal vysoušeče a ještě 
v sobotní večer byly rozvezeny hasiči Jablunkova do domů postižených 
záplavou. 
   Máme za sebou sesuv půdy na Gírové i přívalový déšť! Kéž je to 
všechno! To je moje přání! Věřím, že po zbytek letošního roku nás už nic 
špatného nepotká a když, tak jen lidská hloupost… 
   S přáním krásných prázdnin plné slunce, pohody a letní nálady  
 

Monika Czepczorová 
vaše starostka  

Hasičská kronika 

Hasičská kronika jako taková nikdy v Bukovci vedená nebyla. Jsou pouze 
zachovány nejstarší zápisy z let 1921-1938. Ze starých účetních knih je 
vidět jak dokonalý přehled měli naší předkové o pohybu peněz. V 
Bukoveckém sboru byla dlouho snaha mít svého kronikáře (viz poznámka 
jednatele Karla Zogaty z roku 1966), který se snažil tradici kronikáře 
založit. Bohužel dnes už nevíme, proč k tomu nedošlo. Tak běžel čas a dál 
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se hledalo osobu, která by chtěla tuto nesnadnou práci dělat, jelikož chybí 
hodně podkladů. 
   Bylo jasné, že jestli chceme kroniku psát musíme to učinit co nejdřív, 
protože už začíná ubývat pamětníků z 60,70,80 let a mladá generace o 
těchto dobách nemá potuchy. Tento nelehký úkol vzal na sebe p.Tadeusz 
Czudek, který se zavázal, že bude hledat v obci pamětníky a staré 
dokumenty, které mu poslouží k založení kroniky. 
Jako podklady mu k tomu posloužily: 
• Kronika obce založená 21.5.1923 a vedena ředitelem polské školy v 
Bukovci panem Josefem Frankem 
• Kronika obce vedena postupně od roku 1956 učitelem zdejší české školy 
p.Pečínkou, od roku 1959 pan učitel Pivnička, rok 1961 ředitel p.Krupař (v 
jeho zápisech není o hasičích žádná zmínka), rok 1966 Herman Václav 
občan Bukovce, od roku 1977 paní Pospíšilová Helena rovněž z Bukovce 
• Księga protokołów Ochotniczej 
Straźy Poźarnej w Bukowcu „Bogu na 
chwałe ludziom na pożytek“ roky 1921-
1938 účetní kniha od roku 1921 
• Poznámky z jeho soukromé  
kroniky, kterou si vede od roku 1985 
Takže z těchto výpisků vytvořil základ 
pro kroniku, jejíž další vedení by už 
mělo být snadnější. Při sledování 
záznamů ve starých sešitech zjistil že 
jsou dost nečitelné (různé druhy písma, 
kvalita papíru) a tak se rozhodl, že 
všechny údaje bude psát na počítači, 
tímto to bude čitelné dostupné i příštím 
generacím. 
   Na úvod přikládá kopii ze staré obecní 
kroniky, která ukazuje na začátky 
hasičství v Bukovci od roku 1887. 

 
 
 
 
                Ukázka ze staré obecní kroniky 
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   Prvním předsedou – tehdy „naczelnikiem“ – v letech 1921 – 1936 byl 
Klus Josef č.p. 89. Na Valné hromadě 10.1.1937 byl zvolen „naczelnikiem 
kierownik“ Doffek , který se přistěhoval v roce 1934 z Košařisk. Ten 
působil v této funkci až do války. Naši hasiči se také v hojném počtu 
zúčastňovali brigád při stavbě místního kostela Nanebevzetí Panny 
Marie. Uspořádali zvláštní sbírku na vitráž v okně , na které je zobrazen  
sv. Florian. Bohužel všechny poznámky ve starých knihách končí začátkem 
2 světové války. 

� � � �  � � � 
 

Historie ve fotografiích 
 

 
Fotografie z roku1923, vpravo 

„stara straźnica“,vlevo 

dnes„polskie przedszkole“

  
 
 
 
 
 

 
Fotografie 

zbrojnice 

postavené v 

roce 1931 

během 6-ti 

týdnů 
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  Fotografie z posvěcení  

       motorové stříkačky PS 6, rok 1951 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

Fotografie soutěžního družstva z roku 1956 
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Fotografie ze srazu před 1. májem, rok 1967 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fotografie 

družstva 

mladých 

požárníku, rok 

1981 
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                                             Fotografie družstva dorostenek, rok 1982 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Setkání starší generace u potoka pod kostelem 
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Fotografie staré zbrojnice – rok 1991 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fotografie ze začátku rekonstrukce – rok 1997 
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Slavnostní svěcení nové zbrojnice – rok 2001 
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IV. sraz čarodějnic a stavění máje na Kympě – rok 2010 

� � � �  � � � 
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Informace velitele jednotky hasičů v Bukovci 
 
   Když jsem v roce 2009 přebíral funkci velitele jednotky hasičů Bukovec, 
neměl jsem ani tušení, co bude následovat, ale začneme od začátku. 
Mnohokrát jsem slyšel, proč se držíme tak při zemi, vždyť nejsme tak 
neschopní. V tomto okamžiku se zrodil nápad zkusit to o nějakou tu příčku 
výš. Že by to byl jenom můj nápad, tak to bych kecal a to nechci, byl to 
Dan Hořava, který mě v tomto podpořil. Novinka, která si říkala JPO3 se 
pro ostatní kluky z jednotky stala senzací a pro některé členy SDH noční 
můrou. Celý tento proces přechodu jednotky z kategorie JPO5 na kategorii 
JPO3 byl pro nás jednou velkou neznámou, ale díky pevným nervům, 
spoustě hodin strávených, jak ve školících centrech, kde jsme se 
zdokonalovali ve znalostech v oblasti požární ochrany. Nelze opomenout  
také  rekonstrukci naší 
cisterny. 
   Oficiální přechod naší 
jednotky z kategorie 
JPO5 na kategorii JPO3 
se uskutečnil 1. 7. 2010. 
Ale to hlavní, co se 
změnilo bylo, že zájem 
mladší generace o 
členství v SDH nabralo 
obrovský zvrat. Stále 
více dětí touží stát se 
hasičem, pro mne je to 
nesmírná radost, že celé toto naše snažení nepřišlo nazmar. 
   V současné době se připravuje, jak sportovní družstvo na novou sezónu, 
tak mladí hasiči procházejí procesem poznávání, co vlastně ta „hasičina“ 
obnáší. Novinkou je, že jsme se začali připravovat na vyprošťování 
z havarovaných vozidel pod vedením Danka Hořavy a HZS Třinec, příští 
rok bychom chtěli v této disciplíně soutěžit. Pokud vše půjde jako dodnes, 
o budoucnost jednotky se nebojím.      
   Závěrem bych chtěl poděkovat našim manželkám, přítelkyním za 
trpělivost, kterou s námi mají za hodiny, které trávíme ve zbrojnici a ne 
v jejich náručí, za to jim patří uznání. 

Radovan Rucki 
velitel jednotky 

� � � �  � � � 
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Pro zajímavost … hodnosti SDH 
 

 
 
 
 

 
 
 

� � � �  � � � 
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Svěcení praporu u příležitosti  90. výročí SDH Bukovec 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

� � � �  � � � 



 14 

Přívalový déšť a záplavy v areálu ZŠ a MŠ v Písku, 
aneb jak „slejvák“ prožívali písečtí 

 
   V sobotu dne 4. června 2011 se obec Bukovec právě chystala na 
radovánky. Dopoledne bylo hezky a příjemně svítilo sluníčko. Soused 
utrousil poznámku: „To počasí nám dneska teda vyšlo.“ Přitakali jsme, 
nikdo z nás netušil, že se zanedlouho situace dramaticky změní.  
   Kolem poledne se obloha zatáhla a přihnala se těžká bouřková mračna. 
První velké kapky signalizovaly přicházející vydatný déšť. Kolem čtvrt na 
dvě odpoledne se spustily z nebe doslova proudy vody. Liják trval sice jen 
do dvou hodin, tedy necelou hodinu, ale za tu dobu spadlo tolik vody, že by 
její množství určitě stačilo na několikahodinový průměrný déšť.  
   Že se jedná o průtrž mračen nebývalé intenzity, bylo možno pozorovat již 
na okapech střech. Vůbec totiž nestíhaly odvádět vodu a ta se valila v 
silných proudech přímo ze šikmých ploch. Stříkající voda z úžlabí 
připomínala středověké chrliče.  
   Na otevřených plochách kopcovitých polí bylo možno sledovat, jak 
z malých stružek a potůčků vznikají doslova potoky, které zaplavovaly 
všechno, co jim stálo v cestě. Mnohde byla splavena půda, na řadě míst 
lidem zatopilo sklepy rodinných domků nebo vyplavilo na silnice kameny, 
bahno a písek.   
   Jedním z objektů, který stál vodě v cestě, byla i stará a nová budova naší 
základní školy. Voda vtrhla do areálu školy u kanálu nad hřištěm, který 
neměl vůbec šanci mohutný příval odvádět. V několika minutách bylo 
zničeno pražcové schodiště nad hřištěm. Jednotlivé pražce byly smeteny 
doslova jako třísky a zachytily se až o plot sportoviště. Voda s sebou 
přinesla bahno a písek, který zanesl místy až v deseticentimetrové vrstvě 
umělý povrch hřiště. Poté si voda razila cestu přímo do nového objektu 
budovy základní školy a rozlila se v několika centimetrové výšce po celém 
přízemí. Byla zaplavena školní jídelna, kuchyně, chodby, šatny, tělocvična, 
nářaďovna, sklad nářadí, šatny, WC i výtahová šachta. Starou školu 
zachránil pověstný „jediný schůdek“, ale hlavně moudrost dřívějších 
stavitelů, kteří, jak se dnes ukázalo, mysleli prozíravěji než jejich současní 
kolegové.  
   V době, kdy jsem ke škole dorazil, pracovala už na její záchraně celá řada 
lidí. Hasiči odčerpávali vodu z výtahové šatny, čistili proudem vody 
nádvoří školy a všemožně se snažili zmírnit nebo odstranit napáchané 
škody. Paní školnice spolu s uklízečkami a některými kuchařkami vytíraly 
podlahy, odstraňovaly bahno a odnášely do vyšších pater ohrožené věci.  



 15 

   Ani jeden člověk, který se tuto sobotu ocitl v areálu nebo budovách školy 
a přiložil ruku k dílu záchrany, zde nemusel být. Všichni přišli dobrovolně - 
hasiči, uklízečky, kuchařky, paní školnice, údržbář školy, vedoucí školní 
jídelny a další. Nechyběla ani paní ředitelka a místostarostka obce, která se 
rovněž nebála přiložit ruku k dílu. Patří jim náš obdiv, úcta i dík.  
   Staré přísloví říká: „V nouzi poznáš přítele.“ Naše škola se v nouzi ocitla, 
ale její skuteční přátelé se našli a ihned také pomohli. 
 
               Josef Byrtus 
 

Přívalový déšť v Bukovci 
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Návštěva Dne dětí v Bukovci 
 

   Letošní Den dětí v areálu bukoveckého Kempalandu navštívili žáci 
z několika okolních škol. Jak byla tato akce hodnocena očima návštěvníků 
písecké základní školy, se můžete dočíst v následujícím příspěvku paní 
učitelky Gertrudy Szkanderové.  
   „Sbor dobrovolných hasičů v Bukovci pořádal v pátek 10. června 2011 
Den dětí. Byli pozváni malí i velcí z místních a okolních škol. Naši žáci 3., 
4. a 5. třídy se zúčastnili také. V areálu Kempaland si mohli zasoutěžit 
např. v přetahování lana, štafetovém přenášení vody, shazování „PET“ 
láhví proudem vody apod. Mnohé zase zaujala poslušnost perfektně 
vycvičených policejních psů. Děti se také velmi těšily z ukázek hasičské, 
policejní a zdravotnické práce v dokonale navozených situacích. S pěknými 
zážitky příjemně prožitého dopoledne se vracely zpět do školy a ani 
nevnímaly, že musí jít pěšky.“  
   Co k těmto výmluvným slovům dodat? Snad jen poděkování všem 
obětavým organizátorům akce a zapojeným jednotkám, kteří svůj úkol 
zvládli na vysoce profesionální úrovni.   
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 

 
   Serdecznie dziękujemy strażakom z Bukowca za niezapomniane 
wrażenia z Dnia Dziecka w Kempalandzie. Akcja była bardzo dobrze 
przygotowana i zorganizowana na medal. Bardzo nam się podobał pokaz 
techniki strażackiej, zdrowotnej i policyjnej. 
   Już teraz cieszymy się na następny rok! 

   Uczniowie i Grono Pedagogiczne PSP Bukowiec 
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Voda ze střechy Evropy v Bukovci 
Eurorando 2011 ve Slezských Beskydách 

 
Vážení občané Bukovce, 
    když jsme  před rokem přišli na Váš obecní úřad projednat alespoň 
předběžný souhlas s uspořádáním mezinárodního setkání turistů v rámci 
připravované celoevropské akce Eurorando 2011, která se letos koná již 
potřetí, byli jsme u Vás velmi mile uvítáni panem starostou Petrem 
Jalowiczorem a paní místostarostou Monikou Czepczorovou. Po ověření, 
že se vejdeme do obecního kalendáře významných akcí, jsme s radostí 
začali vše připravovat. Tehdy nám termín 18.června 2011 připadal velmi 
daleký. Ale důležité rozhodnutí jsme měli a to bylo rozhodující !   
   Celoevropské setkání turistů pod názvem „EURORANDO“ se koná 
jednou za pět let. První ročník se uskutečnil v roce 2001 ve francouzském 
Štrasburku, druhý v roce 2006    v Českých Budějovicích a třetí ročník 
organizují Španělé ve městech Almeria a Granada ve dnech 7. - 16. října 
2011 a který bude mít své slavnostní vyvrcholení v Granadě. Průvodním 
tématem EURORANDA 2011 je voda. Voda jako životodárná tekutina, 
voda jako vzácný a v budoucích letech stále omezenější zdroj, který by se 
lidé měli učit využívat hospodárně a ekologicky. 
   V České republice byl v pátek dne 12. listopadu 2010 zahájen seriál akcí 
k EURORANDU 2011 pod názvem „Voda ze střechy Evropy". Klub 
českých turistů v rámci této celoplošné akce připravil 176 pochodů, při 
kterých byl nebo ještě bude z pramenů a toků řek, studánek a minerálních 
pramenů odebrána voda. Odběrných míst je dohromady 210. Akce pořádají 
jednotlivé odbory KČT prakticky na celém území našeho státu.  
   U Vás v Bukovci jsme v sobotu 18. června slévali vodu ze tří zemí, z 
povodí významných evropských řek - z polské Wisły, ze slovenské Kysuce 
a Čierňanky (Dunaj) a z moravskoslezského povodí Odry.  Přijelo k vám 
více než 350 vyznavačů zdravého pobytu v přírodě. Zástupci jednotlivých 
odborů Klubu českých turistů (KČT) z Moravskoslezského kraje přivezli 
více než 40 vzorků vod ze studánek, pramenů, potoků, říček i řek 
napájejících řeku Odru, další vodu přivezli turisté z PTTK (Polsko), KST 
(Slovensko) a PTTS Beskid Ślonski (Česko).Vlastní akci jste už mohli 
sledovat na vlastní oči. Folklórní soubor Lipka pod vedením paní Kristiny 
Mruzkové uvítal svými gorolskými písničkami účastníky setkání v areálu 
za obecním úřadem.  
   Účastníky akce rovněž přivítala starostka Monika Czepczorová.  
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Po krátkých pozdravech hostů, mezi kterými byli náměstek hejtmana 
Moravskoslezského kraje Ing. Jiří Vzientek, paní Lis Nielsen z Dánska, 
presidentka 
asociace 
evropských 
turistických klubů 
(informace můžete 
vyhledat na 
internetu pod 
zkratkami  ERA-
EWV-FERP) a Ing. 
Jan Havelka, čestný 
předseda KČT,  
byly vzorky vod 
slity do nádoby, 
která poputuje na 
počátku července 
do Děčína, kde budou spojeny vody všech čtyř našich povodí: Odry, 
Moravy, Vltavy i Labe. Poté se turisté vydali na cesty do malebného okolí 
obce – na Gírovou, na Trojmezí, na Bahenec, naučnou stezkou k 
nejvýchodnějšímu bodu České republiky nebo k největšímu jilmu 
v republice (Ulmus montana). Cíl putování byl v areálu „Kempaland“, kde 
máte vybudované velmi příjemné prostředí pro návštěvníky obce.  
Připravili jste turistům skvělé pochoutky slezské kuchyně: výbornou 
slezskou zelňačku, chutné bramborové placky „na blaše“, výtečné koláče. 
Prostě radost a pohoda.  
   Dovolte mi, abych touto cestou poděkoval všem Vám v obci, kteří jste se 
na přípravě a provedení setkání podíleli. Poděkování posíláme obecnímu 
úřadu v čele se starostkou paní Monikou Czepczorovou s pečlivou slečnou 
Pavlínou Sližovou  v zázemí, Sboru dobrovolných hasičů pod vedením 
pana místostarosty Daniela Hořavy, souboru Lipka za dobrou náladu a 
mnoha dalším z vás. Spokojenost turistů byla velká a mohu Vám prozradit, 
že pro řadu z nich to byl nový poznatek:  objevili nový turistický cíl, neboť 
u vás nikdy nebyli ! Takže ještě jednou děkujeme a těšíme se na další 
podobné akce a spolupráci.  

Ing. Břetislav Boháč,   
předseda KČT oblast Moravskoslezská 

 
� � � �  � � � 
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Informujeme 
 

Oznámení o provozu školní jídelny během hlavních prázdnin: 
 

V měsíci červenci běží provoz mateřské školy a současně vaření 
obědů pro cizí strávníky. 

V srpnu bude školní jídelna uzavřena. 
� � � �  � � � 

 
Poznamenejte si do kalendáře … 

 
  9. července – Sousedská zábava v rytmu 80. a 90. let 
30. července – Přebor v ručním kosení na nejvýchodnější louce ČR 
31. července – Soutěž v požárním sportu 
14. srpna – Pouť v Bukovci  
27. srpna – Den obce Bukovec aneb „Plackovy festival“ 
17. září – Pekoč Cup aneb sraz traktorů domácí výroby 

� � � �  � � � 
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INZERCE 

 
Šití a oprava oděvů 

 
Hana Jalowiczorová  

Tel.: +420 731 066 801 
Bukovec 382 

 
� � � �  � � � 

 
Tesařské práce, pergoly, altánky, garážová stání aj. 

 
Miroslav Bojko   tel.: +420 604 862 098 
Petr Fiedor          tel.: +420 732 468 114 

 
� � � �  � � � 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

� � � �  � � � 
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POZVÁNKA 
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